
MO MENIGHETSRÅD 

Den norske kirke i Nord-Odal 

                                                                                                                        Dato: 12. januar 

2024. 

REFERAT FRA MENIGHETSRÅDSMØTE 

Torsdag 11. januar kl.18.30 på Milepelen.  

Deltakere: Finn Egil Sandmo, Kathe Yvonn Seigerud, Jan Benny Nyborg, Ann Kristin Lund, 

Jorunn Marie Bothner Bunes (vara for Irene Bekken) 

 

Meldt forfall: Irene Bekken, Aage Engen 

 

Sak 01/24    Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte       

 Vedtak: innkalling og referat godkjent            

     

Sak 02/24    Referater/ orienteringer (herunder orienteringer fra Fellesrådet) 

• Fra Fellesrådet v/ Finn Egil:  

Vi ble orientert om budsjettet for 2024 for Odal kirkelige fellesråd. Det er vedtatt å holde 

åpne kirker og satt av mer midler til strøm enn det ble brukt i fjor. Det er imidlertid ikke satt 

av penger til tiltak som f.eks. maling av Mo kirke, heller ikke etablering av minnelund.  

Vedtak: Mo menighetsråd ønsker å sette i gang en innsamlingsaksjon for å skaffe midler til 

maling av Mo kirke og opparbeiding av minnelund.   

Bispevisitas i september, 3 dager i Nord-Odal. Planleggingskomite møtes 31.01. (Ola, Morten) 

Fellesrådets arbeidsutvalg består av Heidi Hitland, Finn Egil Sandmo og Bjørg Thoner.    

 

• Julegrantenning var vellykket, dato for 2024 blir 30. november. Ola bestiller hest 

• Julaften samlet Ca 250 kirkegjengere, veldig bra og oppgang fra i fjor.  

 

Sak 03/24    Valg av sekretær  

 Vedtak: Ann Kristin fører referat fra møtene inntil vi bestemmer noe annet 

 

Sak 04/24    Årshjulet: Gjennomgang av viktige punkter, inkl. møtedatoer  

Det er satt opp et forslag til årshjul. Rådet jobbet med innhold til og med april. Ola redigerer 

innholdet. Vi jobber videre med årshjulet på neste møte som er 15. februar  

 



Sak 05/24    Eventuelt 

• Behov for kirkeverter 14. januar: Ann Kristin og Jorunn stiller opp. 

• Ny gravferdspraksis: Prest Gelius oppfordrer familier til å delta i større grad enn tidligere ved 

gravferder, f.eks. å ønske velkommen, osv. Dessuten oppfordrer han til at man tar i bruk 

senketau i stedet for senkeapparat som kan svikte (har skjedd). Rådet tar dette til 

etterretning.  

• Kurs for menighetsrådet 25. januar. Innkalling kommer.  

 

Etter møtet spiste vi deilig middag og dessert på Milerpelen.        

 

 

Knut Ola B. Storbråten      Ann Kristin Lund  

Referent       referent 

  


